
                 
 
                       
            
            
            
  
 
Dordrecht, 1 februari 2024 
 
 
Betre : Ar kel 40-vragen RvO inzake Stopverbod Bagijnhof 
 
 
Geacht college,  
 
Wij begrijpen, dat er vanaf vandaag een stopverbod geldt op de Bagijnhof. Er zijn brieven vanuit 
Bram Ladage gestuurd en er hee  overleg plaatsgevonden. 
 
Kunt u aangeven hoe deze gesprekken zijn verlopen? 
 
Waarom is de snackbar niet tegemoet gekomen om het stoppen/s lstaan tussen 17.00 uur en  
19.00 uur toe te staan? Deze uren zijn juist belangrijk voor de omzet van de ondernemer. 
 
Bent u het met ons eens dat dit een groot inkomensverlies voor de ondernemer betekent? 
 
Bent u van plan om de ondernemer enigszins tegemoet te komen? 
 
Hoe kijkt het college aan tegen het stopverbod voor het in- en uitstappen van mensen die afgezet 
worden in het centrum die invalide of moeilijk ter been zijn? Zijn daar oplossingen voor? 
 
Wat was de overweging van het college om het stopverbod in te voeren? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Margret Stolk 
VSP Dordrecht 
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